
 Oslo kommune 
 Bydel Østensjø 
 Bydelsadministrasjonen

 

 
 

Protokoll 7/04 
 
 
Møte: Oppvekstkomite  
Møtested: Ryensvingen 1, kantinen  

Møtetid: mandag 08. november 2004 kl. 18.00     
Sekretariat: Torunn Nyrnes, 23438566  
 
 
Møteleder: Jens Håkon Hauge (H) 
Tilstede: Jens Håkon Hauge (H) 

Margareth Tysnes (A) 
Karin Svendsen (A) 
Hanne Irene Eldby (SV) 
Anne Lise Haugstad (H) 
Tommy Skjervold (FRP) 

Forfall: Ragnhild Jacobsen (A) 
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 
Liv Thorstensen (A) for Ragnhild Jacobsen 

Fra administrasjonen 
møtte: 

Tommy Grotterød, avdelingssjef barn og unge 
 

Møtesekretær: Torunn Nyrnes 
 
Opprop 
 
Åpen halvtime  Ingen frammøtte  

4 studenter fra Høyskolen var tilstede / observerte under hele 
møtet. 

Orientering fra barnevernstjenesten  
v/ barnevernsleder Liv Jensen 
Overheadark ettersendes komiteens medlemmer. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 56 /04  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 57 /04  Godkjenning av protokoll fra møte 04.10.2004 ...................................................... 0 
Sak 58 /04  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 59 /04  Barnehager, full behovsdekning - muntlig orientering ........................................... 0 
Sak 60 /04  Abildsø barnehage - nye barnehageplasser, endring av stilling.............................. 1 
Sak 61 /04  Ungdomsrådet - nye vedtekter ................................................................................ 1 
Sak 62 /04  Tilskudd til lokale ungdomsråd i bydelene ............................................................. 1 
 
Eventuelt 



 0 

Sak 56 /04  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart ble godkjent. 
 
 

 Sak 57 /04  Godkjenning av protokoll fra møte 04.10.2004 
 
Protokoll fra møte 01.10.2004 ble godkjent. 
 
 

 Sak 58 /04  Informasjon fra administrasjonen 
 
Det ble gitt følgende informasjon: 
 

• Skateparken på Skøyenåsen er ferdig. Off. åpning er utsatt til mai 
• To teamledere i barnevern har sagt opp sine stillinger. De har begge fått jobb i Bydel 

Gamle Oslo, hos sin tidligere bydelsdirektør. 
• Handlingsplan for psykisk helsearbeid i Oslo kommune er vedtatt sept. 2004, planen 

ble omfordelt.  Vi er bedt om å revidere/ justere vår plan i samsvar med oppbygging 
og hovedpunkter i denne. De har bebudet en mal for revidert plan. Denne er p.t. ikke 
mottatt. Frist for  planen er 31.12.2004. 

• Oslo kommune har satt av en pott på 50 mill som bydelen kan søke om midler fra i 
forbindelse med opptrappingsplan psykisk helse. 

• Økonomitallene for økonomisk sosialhjelp for oktober er har en negativ utvikling, 
bl.a. grunnet utbetalinger etter brannen på Abildsø nå i oktober. 

 

 Sak 59 /04  Barnehager, full behovsdekning - muntlig orientering 
 
Siden forrige OVK-møte har administrasjonen: 

• Det har vært samarbeidsmøte mellom avdeling Barn og unge og avdeling Økonomi 
(inkl. teknisk sjef), for å se hvordan vi best kan gripe fatt i alle aktuelle prosjekter. 

• Det har vært møte med byrådsavdeling for barn og utdanning, der bydelens plan ble 
gjennomgått. 

• Det er avtalt møte med Byrådsavdeling for barn og utdanning, Plan og bygningsetaten, 
Friluftsetaten, Omsorgsbygg. Her vil vi avklare ansvar for oppgaver/ arbeider i 
tilknytning til de konkrete prosjektene, som ligger i vår plan for full behovsdekning.  

 
Oppgaver vi har arbeidet med den siste tiden er: 

• Avklare hvordan budsjettere barnehageprosjekter i forslag til budsjett 2005. 
• Avklare eierforhold, gnr og bnr på aktuelle prosjekter. 
• Gjennomgått søkerlister pr.d.d. og sett hvor i bydelen behovene er størst. Oppsal/ 

Trasop er det området som særlig utpeker seg, dernest Manglerud og sist Bøler.  
• Det er påbegynt prioritering av prosjektene ut fra behov, egnethet og muligheter for 

realisering 
• Vassenga / Rønningjordet er påbegynt. 
• Det er vurdert to nye eiendommer der barnehage kunne være aktuelt 



 

 1

o Olav Nygårdsvei, der Holtet bo og rehabiliteringssenter er i dag, og som vi ser 
er godt egnet. 

o Jernbaneveien 2, som vi anser som uegnet. 
 
Byrådsavdeling for barn og utdanning opplyser at vi ikke vil få Skøyenkroken 8 til barnehage. 
Denne er for øvrig ikke med på vår liste.  
 
Det vil i tiden fram til første BU-møte på nyåret være en prioritert oppgave å lage en sak der 
enkeltprosjekter er vurdert mht behov, egnethet, muligheter for realisering, grovvurdering av 
kostnader, revurdering av behov, m.v. 
 
 

 Sak 60 /04  Abildsø barnehage - nye barnehageplasser, endring av 
stilling 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Det opprettes 2 nye plasser for barn over 3 år i Abildsø barnehage. 
2. Det opprettes 50 % stilling som førskolelærer ved Abildsø barnehage. 
3. Det inndras 30 % stilling som assistent ved Abildsø barnehage. 

 
Vedtak i OVK: 
Oppvekstkomiteen støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
Votering: Enstemmig. 
 
 

 Sak 61 /04  Ungdomsrådet - nye vedtekter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  

1. Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens forslag til vedtekter for ungdomsrådet i Bydel 
Østensjø. 

2. Bydelsutvalget vurderer avsetning til ungdomsrådet i forbindelse med den årlige 
budsjettbehandlingen. 

 
Vedtak i OVK: 
I vedtektenes pkt. 5 støtter oppvekstkomiteen Ungdomsrådets forslag til 4 uorganiserte representanter 
fra hver av de tre klubbregionene og på Kafé X. 
Votering: 4 stemmer for (A og SV), 3 stemmer mot (H og FRP). 
 
For øvrig støttes bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
Votering: Enstemmig. 
 
 

 Sak 62 /04  Tilskudd til lokale ungdomsråd i bydelene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Ungdomsrådet delegeres myndighet til å fordele tilskuddet i henhold til føringer gitt 
av byrådsavdelingen i brev av 27.08.2004. 
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2. Bydelsutvalget støtter ungdomsrådets forslag til retningslinjer vedtatt i ungdomsrådets 
sak 23/04. 

 
Vedtak i OVK: 
Oppvekstkomiteen støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering: Enstemmig. 
 
Oppvekstkomiteen har følgende merknad: 
Bydelsdirektøren anmodes om å initiere eventuell overføring av ubrukte midler til 2005. 
 
Votering: Enstemmig. 
 
 
Eventuelt 
 
1. Forhold etter brannen i hybelhuset på Abildsø, forslagsstiller Hanne Eldby, SV: 

I forbindelse med brannen i hybelhuset på Abildsø kom konsekvensen av at mange mottakere 
av sosialhjelp ikke har innboforsikring fram. Dette utgjør en risiko for de personene det 
gjelder, og for bydelen som påføres ekstra utgifter dersom det er brann eller innbrudd. I noen 
kommuner er det også praksis å dekke innboforsikring som en del av boligkostnadene.  

 
Forslag til vedtak: 
Oppvekstkomiteen til at bydelsutvalget ber om å få forelagt en sak i løpet av 2005 som belyser 
- Praksis i andre bydeler i Oslo 
- Anbefalinger fra Fylkesmannen 
- Andel av sosialklientene som allerede har innboforsikring 
- Kostnader forbundet med å innføre en ordning der sosialkontoret betaler innboforsikring 

og hvor kostnadene legges inn som boligkostnad.  
Votering: Enstemmig 

 
2. Utekontaktenes arbeid, Margareth Tysnes (A): 

Ber om at det på første ordinære møte etter nyttår blir gitt en skriftlig orientering, inkl. 
halvårsrapport, om utekontaktenes arbeid. Komiteen ønsker også at representant(er) fra 
Utekontakten inviteres inn i møtet). 

 
3. Husleie Vassenga, Karin Svendsen (A): 
 Stilte spørsmål omkring husleie på Vassenga i den tiden barnehagen ikke har vært i bruk. 

Grotterød informerte om at alle husleier blir gjennomgått, eventuelle urimeligheter blir tatt 
opp med eier. 

 
4. Natteravn, Jens Håkon Hauge (H):  

Ber om at utekontaktene tar initiativ til samarbeid med Natteravnene.  
Hauge tar selv kontakt med utekontaktene for invitasjon til FAU-møte på Skøyenåsen skole.  

 
3. Strategisk plan, Jens Håkon Hauge (H): 

I forkant av miniseminaret med politikerne avholder OVK et ekstraordinært møte for å 
diskutere innspill til strategisk plan for komiteens ansvarsområder. 

 Det bes om at avdeling Barn og unge lager et innspillsnotat i forkant av dette møtet. 
 
 
 
 
Jens Håkon Hauge /s 
leder 
 


